
Referat fra generalforsamling 
FC Grenaa Aqua/Aerobic

Mandag, den 24. februar 2025 kl. 19:30 
Grenaa Idrætscenter - Mødelokale 4

1. Valg af dirigent, stemmetællere og referent

Ulla blev valgt som dirigent og Minna som referent. Punktet valg af
stemmetæller udgik. Hun konstaterede at generalforsamlingen var lovligt
indvarslet og dermed beslutningsdygtig.

2. Aflæggelse af beretning v/Formand Ulla Kristiansen

Ulla fremlagde en fyldestgørende beretning for året 2024.

Der var ingen spørgsmål til beretningen, som blev godkendt.

Kopi af beretning kan fås ved henvendelse til formand Ulla Kristiansen.

3. Fremlæggelse af regnskab til godkendelse

Regnskabet blev uddelt til de fremmødte. Ulla gennemgik hovedtallene i 
regnskabet. Der var ingen spørgsmål til regnskabet, som blev godkendt.

4. Behandling af indkomne forslag

Der var ingen indkomne forslag.

5. Fremlæggelse af handlingsplan og budget

Ulla fremlagde budgettet i hovedtal og forklarede, hvordan de havde beregnet 
budgettet for året 2025. Hun fremlagde desuden handlingsplan for 2025 og gav 
eksempler på, hvordan bestyrelsen kan bruge handlingsplanen i deres arbejde. 
Begge blev godkendt uden bemærkninger.

6. Valg til afdelingen

Valg af bestyrelsesmedlem for 2 år:

På valg var:

Anja Svensson Juhl Jensen, som blev genvalgt for 2 år.

Valg af kasserer for 2 år:

På valg var:

Minna Bøje Friis, som blev genvalgt for 2 år.

Valg af 1 suppleant for 1 år:



På valg var:

Gitte Lund, som blev genvalgt for 1 år.

Valg af 2 revisorer for 2 år:
På valg var:
Gitte Hjarsen
Dorthe Brandstrup
Begge blev genvalgt for 2 år.

Valg af 1 revisorsuppleant for 1 år:
På valg var:
Lotte Andersen, som blev valgt for 1 år.

Valg af 1 repræsentant til h o ved b esty re Ise n:
På valg var:
Ulla Svensson Kristiansen, som blev genvalgt.

Valg af suppleant som repræsentant til hovedbestyrelsen:
På valg var:
Minna Bøje Friis, som blev genvalgt

Bestyrelsen for 2025:
Formand - Ulla Svensson Kristiansen 
Kasserer - Minna Bøje Friis 
Bestyrelsesmedlem - Anja Svensson Juhl Jensen

7. Eventuelt

- Grenaa Svømmehal har haft lånt cykler, løbebånd mv. og de ønsker ikke 
længere at benytte det Det er nu besluttet at sælge udstyret og det er sat 
til salg på forskellige salgssider på Facebook. Tina fra Aqua Moves, som i sin 
tid har solgt os cyklerne har oplyst, at de ikke længere har den store værdi. 
Bliver de ikke solgt, kan vi evt sælge dem til rustfriskrot.

- Gitte Lund gjorde opmærksom på en rettelse til hjemmesidens 
bestyrelseskartotek. Hjemmesiden opdateres snarest muligt.

- Flere gjorde opmærksom på, at vandet i bruserne i omklædningen i 
svømmehallen er meget varmt Til gengæld er vandet i det store bassin 
koldere end normalt. UK kontakter svømmehallen.

- Der var ønske om en ny og bedre højtaler til børneholdet. UK indkøber 
snarest en ny højtaler med bedre lyd.

- Der var ønske om indkøb af elastikker til aqua-holdene. Gitte undersøger hvor 
de kan købes og om det skal være af stof eller gummi.

Der blev under mødet serveret sodavand og hjemmebagte boller.

Ulla takkede for god ro og orden. Mødet sluttede kl. 20:30.



Referat godkendt den 3. marts 2025.

Ulla Svensson Kristiansen Minna Bøje Friis

Formand/Dirigent Referent


